
Möte i ” Avloppsgruppen” 2022-08-14 

Deltagare: Gustav Sundfelt nr 49, Jones Ali nr 21, P-O Johansson nr 87, Uno borglin 89, Lars 
Nordell nr 103.

Jones supportar oss med sitt kunnande i byggfrågor som medlem i samfälligheten.

Beslut togs att kontrollera längan 91- 103 genom filmning av avloppsrören. Uno har kontakt med 
filmningsfirma för utförande i september. Ett ungefärligt pris för filmningen har uppskattats från 
leverantören. ( 5-7tkr)

Gruppen kommer med mer info till berörda när vi vet tidpunkt för filmningen och de åtgärder som 
måste göras då avloppet inte kan användas.

Filmningen bör ge ett svar på hur det står till med våra avloppsrör och vad som bör göras i 
framtiden. En konsult som är kunnig i att bedöma kanske ska anlitas.

Vid protokollet  / Lars Nordell


